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Tipus de reunió: Junta ordinària.                                                                                             Acta núm. 21/22-3 

Data de la reunió 30 de novembre del 2021 Hora: 21:40h-00:00h 

Assistents 

Pío Martín, Lucía Escobedo, Nerea Palacios, Jordi Díaz, Ferran Ferran, 

Noemí Duran, Carla Iriburu, Marcos Muñoz, Herena Eixarch 

 

Ordre del dia 

 
 

1- Aprovació de l'acta anterior 
2- Renovació de la col·laboració amb l'AFA Els Pins pel Casal d'estiu – 

actualització si s’escau 
3- Valoració de la Jornada Científica 
4- Resultats eleccions al Consell Escolar 
5- Aconseguir subvenció per al taller de sexualitat i afectivitat del migdia  

mitjançant el pla de barris i/o subvencions de l’Ajuntament 
6- Proposta candidatura eleccions a la junta directiva de l’AFA 
7- Col·laboració amb l’AFANOC: Posa´t la gorra 10 anys de l’AFANOC 

(12/12/2021) 
8- Informació de la reunió de la Comissió d’alimentació i hàbits saludables 
9- Informació sobre la reunió “Moviment bicibús a Barcelona” dirigida a 

AFAs 
10- Altres qüestions 
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Tema Informacions i acords Responsables Situació 
 

1- Aprovació de l'acta 
anterior 
 

2- Renovació de la 
col·laboració amb 
l'AFA Els Pins pel 
Casal d'estiu – 
actualització si 
s’escau 

 
3- Valoració de la 

Jornada Científica 
 

 
 
 
 

 
4- Resultats eleccions 

al Consell Escolar 
 
 
 
 
 
 
 
 

5- Aconseguir 
subvenció per al 
taller de sexualitat i 
afectivitat del migdia  
mitjançant el pla de 
barris i/o 
subvencions de 
l’Ajuntament 
 
 
 

6- Proposta candidatura 
eleccions a la junta 
directiva de l’AFA 
 
 
 

7- Col·laboració amb 
l’AFANOC: Posa´t la 
gorra 10 anys de 
l’AFANOC 
(12/12/2021) 

 
- L’acta queda aprovada. 

 
 

- Es reuniran el 14 de desembre amb les 
diferents propostes pel casal d’estiu.  

 
 
 
 
 

- Es fa una bona valoració de l’activitat, 
sobretot perquè han participat molts pares i 
mares com a talleristes. Hi ha hagut molts 
participació de les famílies, sobretot de les 
classes d’infantil. Es proposa per l’any 
vinent que els infants del cicle dels grans 
puguin fer algun taller per als més petits. 

 
- Van votar aproximadament un 30% del 

cens. Van sortir escollides tres mares a les 
que es convidarà a participar de les 
reunions de junta de l’AFA. 
 

- S’acorda que el designat de l’AFA per al 
consell escolar serà l’actual president i al 
febrer es farà el relleu amb el 
president/presidenta electe. 
 

- Respecte a les subvencions de 
l’Ajuntament, es pensarà un projecte global 
en el que puguin cabre tant el taller de 
sexualitat com altres activitats com el grup 
d’acompanyament familiar, la festa 
científica, etc...  
 

- S’indagarà sobre el pla de barris i les 
subvencions que ofereix a AFAs. 
 

 
- Es proposa la següent candidatura per 

presentar-se a les eleccions: Nerea 
Palacios com a presidenta, Ferran Ferran 
com a secretari, Lucía Escobedo com a 
tresorera. 

 
- S’aniran a buscar les gorres el dia 10/12 (es 

demanaran 70 gorres) i es preguntarà quan 
es poden tornar les no venudes. 
 

 

 
Tots 
 
 
Comissió 
extraescolars 
 
 
 
 
 
Comissió 
festes 
 
 
 
 
 
 
Tots 
 
 
 
 
Tots 
 
 
 
 
Tots 
 
 
 
 
 
 
Laia Vicente, 
Ferran Ferran 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tots 
 
 
 
 

 
Tancat 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
Tancat 
 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
Tancat 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
Tancat 
 
 
 
 
 
Tancat 
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8- Informació de la 

reunió de la 
Comissió 
d’alimentació i hàbits 
saludables 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
9- Informació sobre la 

reunió “Moviment 
bicibús a Barcelona” 
dirigida a AFAs 
 
 
 
 
 

10- Altres qüestions 
 
 
 
 
 
 

 
- Es va fer una reunió amb 7 i Tria i amb 

l’escola i la comissió d’alimentació i d’hàbits 
saludables. Es va parlar del concurs per 
gestionar el menjador. També es va acordar 
que es buscarien sinèrgies entre la 
psicomotricitat i l’alimentació, pel que es vol 
incloure el Pere a la comissió. 

- Es vol treballar per canviar poc a poc els 
esmorzars que s’ofereixen per celebrar els 
aniversaris en horari escolar. 

- Es proposa organitzar una xerrada sobre 
alimentació saludable. 

- Es discuteixen diferents opcions per afavorir 
que els infants portin esmorzars saludables. 

- Es proposa enviar píndoles informatives per 
Dinantia per conscienciar sobre alimentació 
saludable a les famílies basades en la guia 
de la Generalitat. 

 
- Es proposa organitzar les famílies 

interessades per anar en bicicleta a l’escola 
en grup, i sumar altres escoles i instituts del 
barri per organitzar un recorregut escolar 
per evitar l’ús del transport privat. El 
moviment bicibús ofereix formacions per 
organitzar els grups. Es plantejarà a 
l’assemblea. 

 
 
Comissió 
d’alimentació i 
hàbits 
saludables 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Carla Uriburu 
 
 
 

 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 

 
 
Data de la propera reunió    10 gener 2022 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sr. Pío Martín 
President AFA Baloo 
Data aprovació: 10 gener 2022 

 
 
 
 
 
 
 
Sra. Herena Eixarch 
Secretària AFA Baloo 
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